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A programsorozat több rendezvényből állt, ezeknek a programoknak az értékeléséhez 

egy kérdőívet készítettünk, és osztottuk ki az utolsó rendezvény résztvevői között. 

A rendezvényen összesen 75 fő vett részt, 50 db kérdőívet osztottunk ki, amiből 22 db-

ot kaptunk vissza kitöltve. 

Az első kérdés arra vonatkozott, hogy melyik Hamvas Bélával kapcsolatos 

rendezvényen vettek részt a látogatóink. Itt három rendezvény került felsorolásra: 

1. "A bor filozófiája" zenés irodalmi műsor Rátóti Zoltánnal és Huzella Péterrel 

(március 24.) 

2. „ A nevezetes névtelen” fikciós-dokumentumfilm megtekintése és 

közönségtalálkozó (április 20.) 

3. „Derűvel a gyárkémények árnyékában” kiállítás-megnyitó (szeptember 7.) 

Az első rendezvényen 15 fő, a másodikon 10 fő, a harmadikon 21 fő vett részt a 

jelenlévők közül. 8 fő vett részt mind a három rendezvényen, szintén 8 fő két 

rendezvényen, és 6 fő volt, aki a háromból csak egy rendezvényen vett részt.  

A második kérdésre, hogy mennyire elégedettek a rendezvények lebonyolításával 19 

fő ötösre értékelte, 3 fő pedig négyesre, ami azt mutatja, hogy elégedettek voltak a 

látogatóink. 

A rendezvényekkel kapcsolatos tájékoztatással kapcsolatban is elégedettek voltak a 

résztvevők 18 fő ötösre, 4 fő pedig négyesre értékelte. 

A rendezvényekkel összességében mindenki elégedett volt, 20 fő ötösre, két fő 

négyesre értékelte. 

Az utolsó kérdésben azt kértük a résztvevőktől, hogy saját véleményeiket is 

fogalmazzák meg, ha van.  Ezzel a lehetőséggel 11 fő élt. Ezek a vélemények nem 

csak kifejezetten a három rendezvénnyel kapcsolatosak, volt aki megragadta az 

alkalmat és itt a könyvtárat és a könyvtárosokat is megdicsérte a munkájukért.  
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A következő észrevételek érkeztek: 

- „A HM-ik sorozat továbbra is legyen benne a könyvtár programjába, ezt 

kérjük.” 

- „Sok értéket, újat hallottam. Köszönöm. Újra el kell jönni, tüzetesebben 

megnézni ezt az értékes kiállítást.” 

- „Köszönöm, hogy részt vehetek ilyen nagyszerű előadásokon.” 

- „A megnyitó egy kicsit hosszúra sikerült, de ez csak az én véleményem. A 

másik két program nagyon tetszett.” 

- „Az előadások színvonalasak, tanulságosak, az itt dolgozók tudását, 

hozzáértését tükrözik. Köszönjük.” 

- „Örömmel tölt el, hogy egyre többet ismerhetek meg Hamvas Béláról, és sokat 

olvasgatok azóta tőle, és szoktam ajánlani barátaimnak. Rendezvényük 

színvonalas, tartalmas, érdeklődést felkeltő, és sok szép alkalom van, amely 

ismereteinket bővíti. Köszönet.” 

- „Remek sorozat, gratulálok. Nagy öröm ily mélységben megismerni a 

könyvtár névadójának munkáját.” 

- „Magas színvonalú rendezvények a lakosság érdeklődését figyelembe véve.” 

- „Jók voltak az új ötletek, a pezsgő, a kiállítás Városi Kiállítóterem jellegű 

lebonyolítása. Talán a facebook-megjelenésen kellene még csiszolni, azt 

hiszem. Amúgy jól éreztem magam.” 

- „Nagyon színvonalasak rendezvények voltak, minden Hamvassal kapcsolatos 

"ismeret" új élmény volt számomra. Köszönet a könyvtár dolgozóinak.” 

- „Szívesen jövök a könyvtárba, jó színvonalú programokon veszek részt, 

megszínesíti az életemet. Kellemes, igényesen kialakított könyvek fogadnak. 

Egy kávé vagy teafőző gép még kellemesebbé, hangulatosabbá, tenné az itt 

tartózkodást.” 
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Összességében elmondhatjuk, hogy a résztvevők elégedettek voltak mind a 

rendezvényekkel, mind a rendezvények lebonyolításával. Negatív kritika csak a 

kiállítás megnyitóval kapcsolatban hangzott el, mert a megnyitó túl tudományosra, 

filozofikusra és hosszúra sikerült, nem egy hagyományos kiállítás megnyitón vettek 

részt a látogatók. Ezt sokan nem értették, ezzel kapcsolatban szóbeli visszajelzéseket 

is kaptunk, többen nem várták meg a rendezvény végét. De a többi rendezvénnyel 

mindenki elégedett volt. 
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